#### 南區區議會(2008-2011)屬下地區設施管理委員會第七次會議議程

# Agenda for the 7<sup>th</sup> Meeting of the District Facilities Management Committee <u>Southern District Council (2008-2011)</u>

日期 : 2008年12月18日(星期四) Date: Thursday, 18 December 2008

時間 : 下午 2 時 30 分 Time : 2:30 pm

地點: 香港香港仔 Venue: SDC Conference Room,

香港仔海傍道 3 號 1/F, Ocean Court,

逸港居一樓 3 Aberdeen Praya Road,

南區區議會會議室 Aberdeen, Hong Kong.

## 議 程

### **Agenda**

- 一、 通過 2008 年 10 月 30 日第六次會議記錄
- 1. Confirmation of the minutes of the 6<sup>th</sup> Meeting held on 30 October 2008

#### 第一部份 - 討論事項

#### Part I – Items for Discussion

二、 康樂及文化事務署在南區舉辦的免費地區文娛節目(2008 年 10 月至 2009 年 3 月)及其他文化藝術活動(2008 年 10 月至 2009 年 2 月)的情況匯報

(地區設施管理文件 50/2008 號)

2. Leisure and Cultural Services Department (LCSD) free entertainment activities (October 2008 to March 2009) and other cultural activities (October 2008 to February 2009) in the Southern District (DFMC Paper No. 50/2008)

- 三、 2009/10 年度康樂及文化事務署在南區提供免費地區文娛節目的建議 (地區設施管理文件 51/2008 號)
- 3. Annual plan on LCSD's regular free entertainment activities in the Southern District in 2009/10 (DFMC Paper No.51/2008)
- 四、 南區公共圖書館舉辦的推廣活動暨使用概況匯報 (地區設施管理文件 52/2008 號)
- 4. Report on the usage and extension activities of Public Libraries in the Southern District
  (DFMC Paper No.52/2008)
- 五、 二零零九年四月至二零一零年三月南區公共圖書館推廣活動計劃 (地區設施管理文件 53/2008 號)
- 5. Programme plan of extension activities for Public Libraries in the Southern District for April 2009 to March 2010 (DFMC Paper No. 53/2008)
- 六、 康樂及文化事務署在南區內舉辦的康樂體育活動及設施管理的匯報 (地區設施管理文件 54/2008 號)
- 6. Report on LCSD recreation and sports activities & facility management in the Southern District (DFMC Paper No. 54/2008)
- 七、 康樂及文化事務署赤柱正灘及深水灣泳灘海沙流失及碎石堆積問題 短期改善措施的匯報 (地區設施管理文件 55/2008 號)
- 7. Report on short-term measures to improve sand loss and accumulation of stones in LCSD Stanley Main Beach and Deep Water Bay Beach (DFMC Paper No. 55/2008)

- 八、 第二屆全港運動會 (地區設施管理文件 56/2008 號)
- 8. The Second Hong Kong Games (DFMC Paper No. 56/2008)
- 九 、 康樂及文化事務署於 2009/10 年度 (2009 年 4 月至 2010 年 3 月)在南區舉辦的康樂體育活動計劃 (地區設施管理文件 57/2008 號)
- 9. LCSD recreation and sports programme plan in the Southern District in 2009/10 (April 2009 to March 2010)
  (DFMC Paper No. 57/2008)
- 十、 康樂及文化事務署開放公眾遊樂場作臨時寵物公園諮詢 (地區設施管理文件 58/2008 號)
- Consultation on the opening of LCSD public pleasure grounds for a temporary pet garden (DFMC Paper No. 58/2008)
- 十一、建議港鐵於歸還鴨脷洲橋底工地時於選址興建一個永久性的寵物公園 (此項議程由張錫容議員提出) (地區設施管理文件 59/2008 號)
- 11. Suggestion for the MTRC to construct a permanent pet garden in the Ap Lei Chau site upon return of the work site (Item raised by Ms. CHEUNG Sik-yung) (DFMC Paper No. 59/2008)
- 十二、制定每年工程項目大綱建議 (此項議程由柴文瀚議員提出) (地區設施管理文件 60/2008 號)

(DFMC Paper No. 60/2008)

12. Suggestion to formulate an annual blue print on District Minor Works
Projects
(Item raised by Mr. CHAI Man-hon)

十三、建議設立社區文化廚窗或文化廊 (此項議程由麥志仁議員提出) (地區設施管理文件 61/2008 號)

13. Suggestion to set up a culture display window or a culture gallery (Item raised by Mr MAK Chi-yan)
(DFMC Paper No. 61/2008)

十四、海怡社區中心一樓樓面間隔及用途的改善建議 (此項議程由林啟暉議員 MH 提出) (地區設施管理文件 62/2008 號)

14. Suggestions to change the floor layout and usages of various rooms on 1/F, South Horizons Neighbourhood Community Centre (Item raised by Mr LAM Kai-fai, MH)
(DFMC Paper No. 62/2008)

十五、華貴社區中心及海怡社區中心影音提升工程匯報以及成立專責小組建 議

(地區設施管理文件 63/2008 號)

15. Report on acoustics, AV and lighting upgrading in the South Horizons
Neighbourhood Community Centre and Wah Kwai Community Centre and
suggestion on the setting up of task forces
(DFMC Paper No. 63/2008)

- 十六、 南區社區會堂/社區中心於指日子不接受長期租用多用途禮堂的建議 (地區設施管理文件 64/2008 號)
- 16. Proposed dates to be excluded from long-term hiring / block booking for multi-purpose halls in the Community Halls / Community Centres in the Southern District

(DFMC Paper No. 64/2008)

- 十七、2008-2009 年度地區小型工程擬議撥款申請(地區設施管理文件 65/2008 號)
- 17. Funding Applications of District Minor Works Projects in 2008-2009 (DFMC Paper No. 65/2008)
- 十八、南區地區設施工程及其他小型工程計劃進展報告 (截至 2008 年 12 月 8 日的情況) (地區設施管理文件 66/2008 號)
- 18. Progress Report on Works of District Facilities and Other Minor Works in the Southern District (as at 8 December 2008)

  (DFMC Paper No. 66/2008)

#### 第二部份 - 參考文件

#### Part II – Items for Information

(DFMC Paper No. 49/2008)

- 十九、 地區小型工程工作小組於 2008 年 11 月 10 日舉行的第五次會議報告 (地區設施管理文件 48/2008 號)
- 19. Report of the 5<sup>th</sup> Meeting of the Working Group on District Minor Works
  Projects held on 10 November 2008
  (DFMC Paper No. 48/2008)
- 二十、南區社區會堂/社區中心及圖書館管理工作小組於 2008 年 11 月 21 日舉行的第五次會議報告 (地區設施管理文件 49/2008 號)
- 20. Report of the 5<sup>th</sup> Meeting of the Working Group on Community Halls / Community Centres and Libraries Management held on 21 November 2008

二十一、 其他事項

21. Any Other Business

二十二、 下次會議日期

22. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2008 年 12 月 Southern District Council Secretariat December 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議記錄,請於辦工時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before the above meeting for necessary arrangement.